
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 62. posiedzeniu Senatu
w dniu 12 sierpnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z pytaniem, czy resort rolnictwa planuje podjêcie dzia³añ, które do-

prowadzi³yby do stabilizacji cen na rynku zbó¿. Szczególnie chodzi o takie dzia³ania, aby w perspektywie
d³ugoterminowej ceny zbó¿ kszta³towa³y siê na rozs¹dnym poziomie, zapewniaj¹cym op³acalnoœæ pro-
dukcji rolniczej i jednoczeœnie akceptowalnym z punktu widzenia odbiorców i konsumentów.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




